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Vysoká škola chemicko
technologická
Zápis z jednání Akademického senátu

Zápis
z 30. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 16.11.2004

Přítomno dle prezenční listiny: 21

 

Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:

1.      Změna ve složení AS.

2.   Podpisový řád

3.   Volby do AS VSCHT

4.   Různé

 

Ad 1.

Předseda AS  informoval  o  změně  ve  složení  senátu. Dosavadní  člen AS, Doc.  Ing. Vladimír
Sýkora, CSc. byl s účinností od 10.11.2004 pověřen funkcí prorektora pro rozvoj a výstavbu. Na jeho
místo nastoupil náhradník za FTOP, Ing. Vladimír Kočí, CSc. 

 

Ad 2.

          Pan kvestor seznámil senát s posledními úpravami Podpisového řádu, které zahrnovaly i otázku
podpisových práv řešitelů grantů. Dodatek Podpisového řádu byl schválen  členy senátu  (2100) a  
vstoupí v platnost 1 prosince 2004.

 

Ad 3.

Předseda AS doc. Flemr informoval, že oslovil předsedy fakultních senátů ve věci voleb do AS
VŠCHT a seznámil členy AS se složením volebních komisí na fakultách. Informoval o jednáních
s JUDr. Hájkovou a Ing.Bártovou o tom, že zaměstnanci školy i se zlomkovým pracovním úvazkem 
jsou členy akademické obce.

 

Ad 4.
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        Předseda AS informoval, že pan rektor nabídl členům senátu svůj čas na neformální
interní setkání.

        RNDr. Janovská upozornila, že studenti  jsou nuceni psát některý den až 3 písemné
práce. Prorektor Labík slíbil nápravu.

        Ing. Březina upozornil na problémy, které mohou nastat přesunem některých kateder
pod FTOP. Prorektor Labík objasnil důvody, které ho vedly k odložení převodu
celoškolských kateder do struktury FTOP.

        Na dotaz doc. Hrona odpověděl pan kvestor, že důvody k zapojení nové ústředny byly
ekonomické a snaha byla i osamostatnit se od ČVUT. Dále sdělil, že nájem za
parkoviště činí paušálně 12 000,Kč s tím, že může být v krátké době vypovězen.

        RNDr. Sajdl požaduje, aby byla na www stránkách školy uvedena na pravou míru
klamná informace, uveřejněná v novinách a v televizi, že o přidělování kolejí 
studentům VŠCHT rozhoduje blíže neurčený test z matematiky.

 

Termín příštího  zasedání AS VŠCHT se bude oznámen emailem

Zapsala: M. Špicarová                                                                              Za správnost: V.Flemr

 

 

 

 


